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توافق
با فرمول برجام

آیا ترامپ می تواند توافقی جدید با ایران رقم بزند؟
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تهی مغزان و تهیدستان 
 امر تهی چیست؟ آیا تهی بودن، هیچ بودن و عدم و 
چیستند؟  ها  بودن  تهی  ریشه  و  علت  است؟  نیستی 

پرُبودگی و تهی بودگی چه نسبتی با زندگی آدمی دارد؟ 
 منظور از تهی » empty « در اینجا خالی بودن و بلااثر 
بودن برخی از زندگی ها و زندگان است. تهی بودن، بیانگر 
این است که یک امر یا پدیدار یا شخص بدلیل توقف در 
سطح پوسته ها و عدم رشد عقلانی، وجود بیهوده و بی 
فایده دارد. در واقع، پرسش از امر تهی، پرسش از چگونگی 
فهم نقش و اثر چیزها و اشخاص می باشد. اساساً، آدمیان 
دارای پوسته و هسته یا جسم و جان و کالبد و مغز هستند. 
وقتی جان و مغز انسان ها زنگ بزند و چرکین و غبارآلود 
شود، تیرگی و سیاهی بر آنان مستولی و چیره می شود؛ 
این تیرگی ریشه  و علت تهی بودن هاست. گویی، چنین 
اشخاصی همیشه در حال استراحت هستند و منفعل می 
باشند. بنابراین، تهی بودن از بی محتوایی و بی معنایی و 

بی فعالیتی نشأت می گیرد. 
باشد،  آگاهی  و  دانش  و  معلومات  بی  کسی  هنگامیکه 
پنداری، بی پایه و اساس شده است و در قشر و پوسته مانده 
است. مثل، پوست گردو بدن مغز، پوست بادام بدن هسته، 
پوست گندم بدون دانه. اندکی بیاندیشیم، پوست بخاطر دانه 
است یا دانه غرض انسان و زندگی است؟ مناسک بخاطر 
معرفت است یا معرفت بدلیل مناسک؟ آری، انسان ها و 
فهم و شناخت و اثر آنها » تهی«  را معنی می کنند. انسان  
بی فکر و اندیشه و دانش و اثر، همان انسان عاطل و باطل 
است. وقتی آدمی از درون تهی شد، بیهودگی و تهی شدگی 
عیان و آشکار می گردد. به چنین انسان بینوا و خالی از معنا 
و محتوا، موجود بی معنی و تهی گفته می شود. زندگی  نیز 
معنی و مفهوم خود را از آن پرُبودگی و پرُاهمیتی و پرُاثری 

»full-bodied « اقتباس و اخذ می کند.

محمدعلی نویدی سرمقاله

۱۱ روز از رفع فیلترینگ واتساپ و گوگل پلی می گذرد، 
اپلیکیشن هایی که بیش از ۲ سال فیلتر بودند و در این 
جبران ناپذیری  خسارات  آن ها،  فیلترینگ  زمانی  بازه 
اینحال  با  است؛  آورده  وارد  کسب وکارها  و  کاربران  به 
فیلترینگ انبوهی از اپلیکیشن های خارجی به قوت خود 
رفع  که  حالی  در  کارشناسان  گفته  بنابر  و  است  باقی 
امنیت  حفظ  جهت  در  واتساپ  و  گوگل پلی  فیلترینگ 
کاربران اقدام ارزنده ای بوده است اما نیاز کاربران به تهیه 

فیلترشکن را از بین نبرده است.
خبرآنلاین  با  گفت وگو  در   ،IT کارشناس  نوری،  میلاد 
از اثرات رفع فیلترینگ گوگل پلی و واتساپ، سایر بندهای 
که  خساراتی  و  مجازی  فضای  عالی  شورای  اخیر  مصوبه 
فیلترینگ در سال های اخیر به کاربران ایرانی و کسب وکارها 
وارد کرده است، می گوید؛ مشروح این گفت وگو را در ادامه 

بخوانید:
اگر سرویس بانک ها را نیز فیلتر کنند، دغدغه ای برای مردم 

ایجاد نمی شود
نوری در پاسخ به این پرسش که رفع فیلترینگ واتساپ 
و تلگرام نیاز کاربران به فیلترشکن را کاهش داده است یا 
مردم  هرچند  سرویسی،  هر  فیلترینگ  گفت:» رفع  نه، 
از آن ها کم استفاده کنند و اولویت پایین تری برای آن ها 
داشته باشد، قطعا بهتر از فیلتر بودن آن است اما به دلیل 
به شکل  کاربران  که  فیلتر شده  گستردگی سرویس های 
روزانه  به آن ها نیاز دارند، رفع فیلترینگ دو سرویس دغدغه  
کاربران را برطرف نمی کند و استفاده کاربران از فیلترشکن 

کمتر نمی شود.
اگر گوگل پلی و واتساپ رفع فیلتر نمی شدند و تنها تلگرام 
رفع فیلتر می شد نیز وضعیت به همین منوال بود؛ درست 
است که تلگرام نسبت به واتساپ در بین کاربران ایرانی 
محبوب تر است اما بازهم با رفع فیلترینگ تلگرام نیاز به 
فیلترشکن کمتر نمی شد و در صورتی که اینستاگرام نیز 
به تنهایی رفع فیلتر می شد، وضعیت به همین منوال بود؛ 
چراکه کاربران برای رفع نیازهای روزانه خود به استفاده از 

از آن  نیاز دارند و کاربری هریک  سرویس های متعددی 
سرویس ها با دیگری فرق می کند.

در حال حاضر کاربران برای دیدن محتوای سرگرم کننده به 
اینستاگرام و برای اخبار خواندن به تلگرام می روند؛ کاربری 
که در تلگرام اخبار می خواند، ممکن است تماس تصویری 
و صوتی خود را در واتساپ انجام دهد و در نتیجه کاربران 
به تمام سرویس ها نیاز دارند و در حال حاضر آنقدر نیاز به 
فیلترشکن زیاد است که اگر سرویس بانک ها را نیز فیلتر 
کنیم، دغدغه ای برای کاربران ایجاد نمی شود و ممکن است 
تنها یک درصد نیاز به فیلترشکن اضافه شود. در نتیجه این 
رفع فیلترینگ منجر به حذف شدن هزینه فیلترشکن از سبد 

خانوارها نشده است.
رفع فیلترینگ گوگل پلی ۲ اثر مثبت داشته است

این فعال آی تی در ادامه در پاسخ به این پرسش که 
رفع فیلترینگ گوگل پلی چه اثرات مثبتی داشته است، 
گفت:» رفع فیلترینگ گوگل پلی دو مشکل مهم را حل 

کرده است:
و  بدافزارها  سری  یک  گوگل:  امنیتی  سپر  شدن  فعال 
اپلیکیشن های مخرب را در گوشی کاربر شناسایی می کند و 
به آن هشدار می دهد و در موارد خیلی حساس اپلیکیشن را 
به شکل خودکار حذف می کند؛ زمانی که این اپلیکیشن فیلتر 
بود، سپر امنیتی آن به خوبی عمل نمی کرد و اپلیکیشن های 

مخرب بدون تشخیص در گوشی کاربر باقی می ماندند.
پایین آمدن احتمال آلودگی تلفن های همراه به بدافزارها: 
زمانی که کاربران برای رفع نیاز روزانه به فیلترشکن نیاز دارند، 
گوشی های  در  که  فیلترشکنی  اولین  که  می شوند  مجبور 
این نصب ممکن  همراهشان کار می کند را نصب کنند و 
است زمانی که گوگل پلی فیلتر است، از هردرگاهی انجام 
گیرد، معمولا این نصب از کانال های تلگرام و سایت های 
آلوده  بدافزار  به  بود  ممکن  که  می گرفت  ناشناس صورت 
باشند و گوشی همراه را آلوده کنند اما حداقل در حال حاضر 
کاربران می توانند نرم افزارهای مورد نیاز خود را از جای امنی 

تهیه کنند.«

خسارتی که فیلترینگ در این سال ها به کاربران وارد کرده 
است، قابل جبران نیست

او در ادامه و در پاسخ به این پرسش که فیلترینگ چه اثرات 
مخربی داشته است و آیا خسارات آن قابل جبران است، 
گفت:»آسیبی که فیلترینگ تا به امروز به کسب وکارها و 
کاربران زده است، جبران پذیر نیست. برای جلوگیری از تکرار 
آن در آینده، ما باید نیاز کاربران به فیلترشکن را به حداقل 
برسانیم. در حال حاضر نرم افزارهای فیلترشکن دسترسی های 
عجیب و غریبی از کاربران می گیرند، حتی برخی از آن ها 
درخواست دسترسی به مخاطبان را می کنند اما از آنجا که 
عموم کاربران ممکن است اطلاعات کافی نداشته باشند، این 
اجازه دسترسی را به نرم افزار می دهند و  زمانی که نیاز به 
فیلترشکن را به حداقل برسانیم، عموم کاربران دیگر نیازی 
به استفاده از این نرم افزارها نخواهند داشت و نیازهای روزانه 

کاربر بدون فیلترشکن باید برطرف شود.
نیاز ما به فیلترشکن هیچوقت صفر نمی شود

نوری در ادامه و در پاسخ به این پرسش که با رفع فیلترینگ 
تمام اپلیکیشن ها، نیاز کاربران به استفاده از فیلترشکن از بین 
می رود، گفت:»خیر؛ ما تحریم ها را نیز داریم. کاربران برای 
استفاده از خدمات سرویس هایی که آی پی ایران را تحریم  

کرده اند، نیاز به استفاده از فیلترشکن دارند.
نیاز ما به فیلترشکن هیچوقت صفر نمی شود اما هرچقدر 
نیاز به فیلترشکن را کاهش دهیم و کاربر را به سمت استفاده 
از خدمات سرویس های رسمی هدایت کنیم، امنیت کاربران 

را بیشتر کرده ایم و حداقل خودتحریمی نکرده ایم.«
مافیای اینترنت طبقاتی جای خود را به مافیای 

فیلترشکن فروش ها می دهد
این فعالی آی تی در ادامه و در پاسخ به این پرسش که راهکار 
اینترنت اقشار چقدر درست و عملیاتی است، گفت:»بحث 
اینترنت طبقاتی و فیلترشکن قانونی از اواسط دهه ۸۰ مطرح 
بوده است و تا به امروز به سرانجام نرسیده است و هیچوقت 
و در هیچ برهه ای راهکار درستی نبوده است؛ در دوره آقای 
زارع پور گفته می شد که به کودکان »اینترنت پاک کودکان« 

تخصیص داده شود و همواره با نام های گوناگون در دوره های 
نام  نیز  آورده شده است. در حال حاضر  نام آن  مختلف 

»اینترنت اقشار« را برای آن در نظر گرفته اند.
نوز مشخص نیست که این اینترنت آزاد قرار است چگونه 
تخصیص یابد اما اگر این اینترنت آزاد بر روی خط افراد باشد، 
این افراد می توانند این اینترنت آزاد را در اختیار هر کسی 
که بخواهند قرار دهند و یا اگر سیمکارت های خاص آزادی 
وجود داشته باشند، پای شرکت هایی در میان خواهد آمد 
که به واسطه رانتی که دارند می توانند آن ها را خرید و فروش 
کنند و در اختیار سایر افراد قرار دهند و همان طور که مافیای 
اینترنت  مافیای  زمان  آن  در  داریم،  فروش ها  فیلترشکن 
طبقاتی شکل خواهد گرفت و دوباره یک محل کسب درآمد 
تازه ای شکل خواهد گرفت و کاربران به جای اینکه به دنبال 

فیلترشکن بروند، به دنبال اینترنت طبقاتی خواهند رفت.«
یوتیوب رفع فیلتر نمی شود؟

او در آخر و در پاسخ به این پرسش که دولت چه راهکارهایی 
برای مقابله با فیلترینگ دارد، گفت:» طبق تایید آقای محمد 
قمی، رئیس سازمان تبلیغات اسلامی، مصوبه شورای عالی 
فضای مجازی ۳۲ بند داشته است؛ یک بند آن صرفا به رفع 
فیلترینگ گوگل پلی و واتساپ تخصیص داده شده است و دو 

بند آن در خصوص پوسته بوده است.
پوسته به این معنا است که ما یک واسط نرم افزاری ایجاد 
کنیم تا کاربران اطلاعات را از یوتیوب بگیرند و آن میزانی که 
مدنظرمان است را فیلتر کنیم و به نوعی نرم افزار را حکمرانی 
پذیر کنیم و به کاربران ارائه کنیم؛ این اقدام حریم خصوصی 

کاربران را به شدت نقض می کند.
افرادی که موضوع ایجاد پوسته را مطرح می کنند، خیلی 
بر روی تجربه پوسته های غیررسمی تلگرام تکیه می کنند، 
یا  و   open source اپلیکیشن  یک  تلگرام  که  حالی  در 
منبع باز است و خود تلگرام به تمام افراد این اجازه را داده 
است که بتوانند این کار را انجام دهند اما یوتیوب و سایر 
اپلیکیشن های مانند آن، چنین اجازه ای را نداده اند و طراحی 
چنین پوسته هایی برای یوتیوب از نظر فنی غیرممکن است.«

در گفت وگو با یک فعال IT مطرح شد

بندهای لو رفته از مصوبه جدید شورای عالی فضای مجازی چه معنایی دارد؟

رییس جمهوری پایان هفته مهمان مردم سیستان و بلوچستان است

خبر

دادستان کل کشور:
برای پیشگیری از فرارهای مالیاتی باید همه نهادهای 

مرتبط به تکالیف قانونی خود عمل کنند
دادستان کل کشور گفت: برای پیشگیری از فرارهای مالیاتی باید همه سازمان ها 
دستگاه ها و نهادهای مرتبط با موضوع به وظایف و تکالیف قانونی خود به موقع 

و به هنگام عمل کنند.
به گزارش ایسنا به نقل از قوه قضاییه، نشست ستاد مرکزی پیگیری اجرای 
و  کل کشور  دادستان  ریاست  به  قضاییه  قوه  مقاومتی  اقتصاد  سیاست های 
تعدادی از مسئولان عالی قضایی و جمعی از سازمان ها و دستگاه ها و نهادهای 
مرتبط با موضوع فرار مالیاتی برگزار شد. حجت الاسلام والمسلمین محمد موحدی 
آزاد در این جلسه با بیان اینکه موضوع مالیات از ابتدای پیروزی انقلاب اسلامی 
همواره مورد تأکید مسئولان عالی نظام بوده است، اظهار کرد: سیاست عدم اتکا 
به نفت نیز یکی از سیاست های مهم نظام است که سال هاست مورد پیگیری 
بوده ولی اهتمام جدی در اجرایی و عملیاتی شدن آن به طور وجود نداشته است.
مالیات  دریافت  حوزه  در  می توانستیم  اگر  کرد:  تأکید  کشور  کل  دادستان 
و جلوگیری از شیوه های فرار مالیاتی گام های اساسی و جدی برداریم و زمینه 
این  از  نیازمندی های دولت  از  ارتقا آن را فراهم آوریم، امروزه بخش عمده ای 
طریق تأمین شده و وابستگی و اتکا به نفت کمرنگ می شد. وی با بیان اینکه 
اقتصاد خیلی از کشورها متکی به نفت نبوده، ولکن با دریافت مالیات به صورت 
اصولی دقیق و هدفمند، کشور خود را اداره می کنند، گفت: با این روش بهترین 
خدمات را به مردم کشور خود ارائه می دهند.  موحدی آزاد با طرح این سؤال 
که چرا در حوزه دریافت مالیات موفق عمل نکرده ایم؟، عنوان کرد: چرا مؤدیان 
مالیاتی نسبت به موضوع اعتماد وافی و کافی ندارند و از پرداخت مالیات به 
طرق مختلف طفره می روند؟ در طی سالیان متمادی باید طوری سیاست گذاری، 
فرهنگ سازی، اقدام و برنامه ریزی می شد که مؤدیان مالیاتی، پرداخت آن همانند 
خمس که مسلمانان پرداخت آن را بر خود واجب می دانند، درباره این مهم نیز 
احساس مسئولیت و مالیات ها را به موقع پرداخت می کردند. دادستان کل کشور 
خاطرنشان کرد: علی رغم تمامی تلاش های صورت گرفته برای دریافت مالیات از 
اصناف و مشاغل مختلف از جمله پزشکان مهندسان وکلا و غیره، موفق عمل 
نکرده ایم. چون مشاغلی وجود دارند که بیشترین درآمد را دارند ولکن به طرق 
مختلف از پرداخت آن طفره می روند. وی با تأکید بر ضرورت ارزیابی دقیق از 
وضعیت درآمدی صاحبان مشاغل، اصناف و صنایع و غیره، باید راه های فرار 
مالیاتی نیز شناسایی و نسبت به کسانی که این اقدام را انجام می دهند با آنان 
برخورد قاطع و جدی صورت پذیرد، عنوان کرد: قوه قضاییه مجری نیست ولکن 
مطالبه گر است. البته سخت گیری های بی مورد در اخذ مالیات نباید صورت پذیرد 
و فرآیندهای درآمدی پس از شناسایی، در نحوه وصول تسریع و تسهیل به عمل 
آید؛ و بعضاً تخفیف هایی نیز در زمان اخذ مالیات صورت می پذیرد، که مبنای آن 
دقیقاً مشخص نیست. مالیات ها باید بر اساس قانون أخذ و در مسیر قانونی خود 
صرف شود.  موحدی آزاد با اشاره به راه اندازی سیستم CMS در زمان ریاست 
آیت ا... هاشمی شاهرودی در دستگاه قضا، عنوان کرد: ایشان تأکید داشتند که 
اگر بخواهیم جلوی مفاسد را به معنای واقعی بگیریم؛ و مالیات را به طور دقیق 
و منصفانه ارزیابی و سپس دریافت کنیم باید نظارت ها بر همه فعالیت های خرد 
و کلان الکترونیکی باشد. دادستان کل کشور ادامه داد: باید نسبت به شناسایی 
مشاغل و اصنافی که مالیات نمی دهند اقدام کنیم و با شناسایی روش های فرار 
مالیاتی راهکارهای پیشنهادی آن را نیز به مرحله اجرا گذاشته و با قانون شکنان 
برخورد قاطع و جدی داشته باشیم. وی افزود: برخی از سازمان ها، دستگاه ها و 
نهادهای مرتبط با موضوع وظایف و تکالیف خود را به موقع و به هنگام انجام 
نمی دهند. فلذا باید موضوع به طور دقیق مورد رصد و پایش قرار گرفته و اگر 
کوتاهی یا سهل انگاری صورت گرفت وفق دستورالعمل نحوه مقابله با ترک وظایف 
مدیران و پیشگیری از آن، باید ورودی جدی به موضوع داشت، تا جنبه بازدارندگی 
حفظ و کسانی که به موقع وظایف را انجام می دهند وفق ماده ۱۰ دستورالعمل 
مذکور زمینه تشویق آنان فراهم شود. جمادی مسئول دبیرخانه ستاد مرکزی 
دستورالعمل پیگیری اجرای سیاست های اقتصاد مقاومتی قوه قضاییه، اظهار کرد: 
باید ضرورت جدی در برخورد با فرارهای مالیاتی که نقش مهمی در اقتصاد ایفا 
می کنند را در دستور کار قرار داد. وی بیان کرد: با توجه به اهمیتی که موضوع 
مالیات در اقتصاد مقاومتی دارد بحث مالیات ستانی عادلانه و مخصوصاً برخورد 

جدی با فرارهای مالیاتی که نقش مهمی در اقتصاد دارند باید در اولویت باشد.

سرپرست معاونت سیاسی و اجتماعی استانداری سیستان و بلوچستان با 
بیان اینکه مردم این استان پایان هفته میزبان رییس جمهوری و جمعی از 
وزرا هستند، گفت: توسعه این استان در همه ابعاد از مهمترین اولویت های 

پزشکیان است.
علیرضا شهرکی امروز ۱۵ دی ماه در نشست اعضای شورای اداری، علما، 
بزرگان و معتمدان و ریش سفیدان و نخبگان خاش بیان کرد: دولت وفاق ملی 
به ظرفیت های استان برای انتصاب مدیران و انجام کارهای توسعه ای توجه 

ویژه ای دارد.
شهرکی گفت: دغدغه مهم دولت چهاردهم پاسخگویی به مطالبات مردمی 

و خدمت رسانی شایسته و صادقانه و تدوین برنامه های وحدت محور است.
وی اظهار کرد: دولت چهاردهم بدون نگاه حزبی با افتخار به مردم ایران و 

مردم سیستان و بلوچستان خدمات ارایه می دهد.
شهرکی ادامه داد: تحقق وعده ها و عملی ساختن شعارها در دستور کار دولت 

چهاردهم بوده و قدم به قدم برای رفع مشکلات مردم تلاش دارد.
معاون استاندار سیستان و بلوچستان اظهارکرد: نگاه امنیتی بر استان حاکم 
نبوده و یقیناً از ظرفیت های مردمی، علما، بزرگان و معتمدان برای توسعه همه 

جانبه استان بهره گرفته می شود و تلاش دولت بر این است که فرزندان مردم 
سیستان و بلوچستان و سرمایه گذاران بومی بتوانند در سازندگی منطقه و کشور 

سهیم باشند.
شهرکی تأکید کرد: حضور میدانی در میان مردم، شفافیت در امور، انجام 
کارهای جهادی و محقق ساختن وعده ها از مصادیق مهم موفقیت مدیران 

است.
و  پاکدستی  شفافیت،  صداقت،  داد:  ادامه  استاندار  سیاسی  معاون 
و  در سیستان  و  است  مدیران  انتصاب  مهم  های  از شاخصه  ولایت مداری 
بلوچستان همین ویژگی ها مدنظر قرار گرفته و از شمال تا جنوب نیروهای 

توانمند و شایسته مورد استفاده قرار گرفته اند.
وی با محکوم کردن اظهارات مداح هتاک به مقدسات اسلامی بیان کرد: 
دشمنان اسلام و میهن و منطقه سیستان و بلوچستان قصد ایجاد تفرقه و فتنه 
ای بزرگ بودند که با هوشمندی مردم و مسوولان و علما و بزرگان و معتمدان 

شاهد خنثی سازی این توطئه های دشمنان بودیم.
علی کرد، نماینده مردم خاش، میرجاوه، تفتان و بخش های کورین و نصرت 
آباد زاهدان در مجلس شورای اسلامی نیز با اشاره به اینکه دولت و مجلس با 

همراهی همدیگر برای رفع مشکلات و معضلات تلاش می کنند، گفت: قطعاً با 
نگاه نظارتی عملکرد مدیران را زیرنظر داریم و دغدغه همه مسوولان باید تلاش 

برای کاهش دغدغه های مردم باشد.
حجت الاسلام غلامرضا دهقان، امام جمعه خاش هم خواهان رفع مشکلات 

مردم در ابعاد مختلف شد.
مولوی عبدالستار حسین زهی، امام جمعه اهل سنت خاش هم اظهارکرد: 
حضور مدیران در صحنه های خدمت رسانی به مردم یک نعمت است که در 
نظام اسلامی نصیب آنان شده تا برای مردم بتوانند خدمات شایسته ای را ارایه 

دهند.
فرشاد گرگیج، فرماندار جدید خاش نیز بیان کرد: در اتاق من برای منتقدان و 
مشاوران و صاحبان تفکر و ایده باز است و از ظرفیت های شهرستان برای رفع 

مشکلات و کاهش دغدغه های مردم بهره می برم.
رفع مشکلات زیرساختی، مقابله با گرانی ها، تأمین امنیت، سوخت، نفت، 

گاز و نان از مطالبات مهم مردم خاش بود.
در ادامه از خدمات صاحب گل صالحی فرماندار سابق خاش تجلیل و فرشاد 

گرگیچ به عنوان فرماندار جدید این شهرستان معرفی شد.

ولی  ارز در بازارارز در بازار ولینز خیزخیز  نز
پیش بینی درباره عقب گرد نرخ دلارپیش بینی درباره عقب گرد نرخ دلار
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استانداردهای دوگانه 
وها تندر

شرح در صفحه  2

دلار 20 هزار تومانی در دولت قبل امکان پذیر نبود؟

گروه سیاسی- واقعیت آن است که طیفی از اصولگرایان تندرو همچنان اظهارنظرهای عجیبی دارند. گروهی از 
دلواپسان دور هم جمع شده و همایشی درست کرده اند به نام »سفره ملت - تبیین روشن راهکارهای اقتصادی 
پیش روی ملت«. در این همایش یاسر جبرائیلی که در دوران سید ابراهیم رئیسی، ریاست مرکز ارزیابی و نظارت 
راهبردی دبیرخانه مجمع تشخیص را به او داده بودند، به همراه حسین صمصمامی، سرپرست موقت وزارت اقتصاد 
در دولت احمدی نژاد و نماینده کنونی مجلس شورای اسلامی ادعا کرده اند که اگر یک اراده سیاسی باشد، همین 

امروز دلار می شود 20 هزار تومان!
در ویدئویی که منتشر شده جبرائیلی به صمصامی می گوید: آقای دکتر صمصامی! آیا همین امروز می توانیم نرخ 

دلار را به 20 هزار تومان برسانیم یا نمی توانیم؟
حسین صمصامی پاسخ می دهد: اگر بخواهیم می شود!

و یاسر جبرائیلی می گوید: اگر یک اراده سیاسی باشد نرخ دلار 20 هزار تومان! ولی وقتی می گویی شروع می کنند 
به فحاشی کردن! ما حق این ملت را از حلقوم کثیف شما بیرون خواهیم کشید! 

در این خصوص چند نکته و ملاحظه را در زیر می خوانید:
1 - جای تعجب است که برادران عزیز اصولگرا، وقتی به یاد سفره مردم می افتند که دولت را در دست ندارند! 
چگونه است که وقتی خودشان صاحب دولت اند، مردم را به قناعت و خوردن اشکنه دعوت می کنند و گرانی ها 
را به گردن اصناف می اندازند ولی وقتی رقیب سیاسی شان به دولت می رسد، دلواپس نان شب مردم می شوند؟

نان چرب  کاسبان در 
و مونتاژکاری خودر

سدسازی در افغانستان 
کم آبی در ایران

صعود 2 درصدی 
شاخص های بورس

چه دست هایی برای افزایش 
قیمت در کار است؟

چین مجری ساخت سد برای 
افغان ها

آنچه در معاملات بازار سهام در 
اولین روز هفته گذشت
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